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Nadaljevanje uspešnega
prodora kamniške industrije
v tujino pomeni potrditev
dolgoletnih prizadevanj, da si
le-ta z izvozom pridobi večje
možnosti za oskrbo s surovi-
nami in reprodukcijskim ma-
terialom. Lani je bil izvoz za
53 % večji, ta trend pa se na-
daljuje tudi letos. Prodaja v
tujino je toliko veljavnejša,
saj skoraj štiri petine izvoza
usmerjajo v dežele s čvrsto
valuto. Med najuspešnejšimi
izvozniki so predvsem Titan,
Stol in Tovarna usnja. Žal v
Kamniku ugotavljajo. da so
izvozne spodbude vse manjše,
saj cene domačih surovin in
polizdelkov izredno hitro na-
raščajo.

Tudi v grosupeljski občini
so potrdili nove cene storitev
v vzgojno-varstvenetn zavodu
Stojana Čuligoja. Cen niso ra-
čunali po normativih (po njih
bi bilo število otrok 423),
ampak po številu vpisanih;
teh pa je trenutno 486. Eko-
nomska cena storitev za
otroka od 8 mesecev do dveh
let je 4.701,15 dinarje v, kar je
14,3% več kot doslej. Cena
za varstvo otroka od drugega
do sedmega leta starosti pa je
3.411,65 dinarjev, kar pu-
meni 28,8-odstotno poviša-
nje.

Konec maja bo medobčin-
ski računalniški center v Ko-
čevju dobil novo opremo.
Center deluje ze dva meseca,
razvil pa se je iz službe za av-
tomatsko obdelavo podatkov
pri združenem kmetijsko-
gozdarskem podjetju Kočev-
je. Napori, da bi dobili center,
ki bi bil sposoben nuditi kvali-
tetne usluge več delovnim or-
ganizacijam v občinah Rib-

nica in Kočevje, so torej rodili
sadove. Za njegovo ustanovi-
tev je deset ozdov in obe ob-
činskih skupščini združilo 17
milijonov dinarjev, center
je prevzel za 11 milijonov di-
narjev kreditov, za tri mili-
jone dinarjev pa bodo ie mo-
rali najti ustrezne vire.

V vrhniški občini je KS
Vrhnika ena redkih v naši re-
publiki, ki nima samopri-
spevka. Zato sedaj poteka
razprava o predlogu pro-
grama komunalne ureditve za
obdobje 1981—85, ki naj bi
ga delno uresničili tudi s sa-
moprispevkom. Uredili bi
oskirbo z vodo, kanalizdjo.
regulirali potok Beio, razširili
pokopališče, modernizirali
cestišča in avtobusna postaja-
lišča, elektrifikacijo, za drugo
pa že ne bi bilo denarja. Na
skupščini KS Vrhnika menijo,
da je vsako odlaganje te pro-
biematike na poznejši čas sila
negospodarno, saj bi komu-
nalne pomanjkljivosti v pri-
hodnje bile vse težje rešljive.

Podatki za prvo tromesečje
letošnjega leta kažejo, da se
je število zaposlenih v gospo-
darstvu bežigrajske občine
zmanjšalo za 140 delavcev, to
je za 0,6%, predvsem na
račun zaposlenih v gradbeniš-
tvu. Zaposlovanje v tem času
je usklajeno z letno občinsko
resolucijo, v kateri je zapisa-
no, da se v gospodarstvu ob-
čine letos lahko na novo zapo-
s!i 1,9% delavcev. Kljub
sklepu bežigrajske občinske
skupščine, da v delovnih
skupnostih skupnih služb
letos ne smejo zaposliti nobe-
nega novega delavca, tega v
vseh delovnih organizacijah
ne upoštevajo.
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